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Protokoll fra årsmøte i Lindås idrettslag 
 
Protokoll fra årsmøte i Lindås idrettslag 
 
Årsmøtet ble avholdt Lindås, 20.04.2017 

 
Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede 

Styret redegjorde for det antall personer som var til stede ved oppstart av årsmøtet 
som styret anså for stemmeberettigete.  
Følgende hadde ordet i saken: Jan Håland 
Vedtak: Årsmøtet godkjente følgende antall stemmeberettigede medlemmer: 16  
16 stemmer for og 0 stemmer mot. 
 

Sak 2 Godkjenning av innkalling 
Styret fremla forslag om at innkallingen ble godkjent. 
Følgende hadde ordet i saken: Jan Håland 

 Vedtak: Årsmøtet godkjente innkallingen.  
16 stemmer for og 0 stemmer mot. 

 
Sak 3 Godkjenning av sakliste  
 Styret fremla forslag til sakliste for godkjenning av årsmøtet.  

Følgende hadde ordet i saken: Jan Håland 
 Vedtak: Årsmøtet godkjente følgende sakliste med 16 stemmer for og 0 stemmer mot: 

Sak 1: Godkjenne de stemmeberettigete 
Sak 2: Godkjenne innkallingen 
Sak 3: Godkjenne sakslista 
Sak 4: Godkjenne forretningsorden 
Sak 5: Velge dirigent 
Sak 6: Velge referent 
Sak 7: Velge to medlemmer til å underskrive protokollen 
Sak 8: Behandle idrettslagets årsberetning 
Sak 9: Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand 
Sak 10: Behandle innkommende forslag og saker  
Sak 10.1 
Medlemskontigent for dei med verv i idrettslaget 
I fjor tok fotballgruppa opp dette med medlemskontingent for dei med verv i idrettslaget. Forslaget 
om at dei som gjer ein jobb for idrettslaget skal sleppe å betale medlemskontingent fekk ikkje fleirtal 
på årsmøtet i fjor. Nå har handballgruppa drøfta dette også, og vi stiller oss bak fotballgruppa sitt 
forslag frå i fjor. 
Sidan vi må sette avgiften til minimum kr 100,- vil handball og fotballgruppa fremme forslag om at 
medlemskontingent for alle med verv i idrettslaget (trenere, oppmenn og styremedlemmer) frå 2018 
vert kr 100,- 
Helsing 
Fotballgruppa v/ Johnny og Ruth Elin 
Handballgruppa v/ Kristin og Inger 
 
Sak 10.2 
 Klatregruppa vil ut av LiL 
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Klatregruppen hadde styremøte 23.Mars 17 hvor hovedsaken var å diskutere og stemme for eller i 
mot oppløsning av Klatregruppen. Styret stemte enstemmig for nedlegging med 3 av 4 
styremedlemmer tilstede. 
 
Bakgrunnen for forslaget med nedlegging er at klatregruppen i Lindås er at det i 2016 blei opprettet 
ei klatreklubb i Alversund som også har brukt klatreveggen. Denne klubben har vist seg å fungere 
bra, og de tok et valg i samband med oppstart at det var mest formålstenlig å stå utenfor et 
idrettslag ( de vurderte Alvidra i sitt tilfelle). I løpet av tiden etter at alversund klatreklubb startet har 
delvis samarbeidet på klatreaktivitene, Noe som har vist seg å vere vanskelig å få til på ein optimal 
måte. Klatregruppens medlemsmasse har også vært fallende i antall og vurderes som for lav til å 
kunne danne grunnlag for god drift av gruppen. Alversund klatreklubb har cirka det dobbelte antall 
medlemmer måt mot vår klatregruppe. Så vi ser fordelen med å nedlegge klatregruppen i Lindås IL, 
og videreføre aktiviteten i Alversund klatreklubb. Setter som forutsetning at dagens medlemmer får 
gå kostnadsfritt inn som medlemmer i Alversund klatreklubb resten av 2017. Utstyr tilhørende 
klatregruppen i Lindås IL foreslås overført til Alversund klatreklubb, mens gruppens eventuelle 
penger på bok blir tilbakeført til Styret i Lindås IL. Det kan legges til at det foreligger et forslag om å 
bytte navn på Alversund klatreklubb til Nordhordland klatreklubb, og vil ha som mål å dekke Lindås 
kommune i tillegg til at Meland og Radøy kommune kan vere aktuell fremover. Dekke vil også 
samsvare bra med fremtidig storkommunen Lindås skal bli del av. 
 
Tidspunkt for nedlegging ønskes satt til kort tid etter Årsmøte. 
 
Sak 11: Fastsette medlemskontingent 
Sak 12: Fastsette treningsavgift eller gi gruppestyrene fullmakt til å fastsette treningsavgifter 
Sak 13: Vedta idrettslagets budsjett 
Sak 14: Behandle idrettslagets organisasjonsplan 
Sak 15: Foreta følgende valg: 
15.1 Styreleder 
15.2 Nestleder 
15.3 Øvrige styremedlemmer 
15.4 Varamedlemmer 
15.5 To revisorer 
15.6 Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har 
representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 
15.7 Leder av valgkomiteen 
15.8 Øvrige to medlemmer av valgkomiteen 
15.9 Varamedlem til valgkomiteen 
 
Sak 4 Godkjenning av forretningsorden 

Styret fremla forslag til forretningsorden for godkjenning av årsmøtet.  
Følgende hadde ordet i saken: Jan Håland 
Vedtak: Årsmøtet godkjente følgende forretningsorden: 
1. Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten.  
2. Protokollen føres av den valgte sekretæren. 
3. Ingen representant gis rett til ordet mer enn 3 ganger i samme sak. Med unntak for 

innledningsforedrag settes taletiden til: 5 min. første gang og 3 min. andre gang og 2 
min. tredje gang.  

4. Dirigent kan forkorte taletiden og sette strek for talelisten etter behov.  
5. Representanter som forlanger ordet til forretningsorden har 1 min. taletid. 
6. Alle forslag må leveres skriftlig til dirigenten, og være undertegnet med representantens 

navn. Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten.Tidligere forslag kan ikke 
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trekkes tilbake og nye forslag ikke settes fram etter at strek er satt, eller saken er tatt 
opp til votering.  

7. Med unntak av lovendringer avgjøres alle vedtak og valg ved flertall av de avgitte 
stemmer. Blanke stemmesedler teller ikke, og stemmene regnes som ikke avgitt. 

8. I protokollen føres det inn hvem som har hatt ordet i sakene, forslag og vedtak med 
antall stemmer for og imot. 

16 stemmer for og 0 stemmer mot. 
 
Sak 5 Valg av dirigent  

Styret foreslo Håkon Matre som dirigent. 
Følgende hadde ordet i saken: Jan Håland 
Vedtak: Årsmøtet valgte Håkon Matre som dirigent.  
16 stemmer for og 0 stemmer mot. 

 
Sak 6  Valg av referent  

 Styret foreslo Benedikte Fanebust Søreide som referent. 
Følgende hadde ordet i saken: Håkon Matre 
Vedtak: Årsmøtet valgte Benedikte Fanebust Søreide som referent.  
16 stemmer for og 0 stemmer mot. 
 

Sak 7  Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen  
 Styret foreslo Inger Ellingsen og Rune Løvoll til å underskrive protokollen. 
Følgende hadde ordet i saken: Jan Håland, Inger Ellingsen og Rune Løvoll. 
Vedtak: Årsmøtet valgte Inger Ellingsen og Rune Løvoll til å underskrive 
protokollen.  
16 stemmer for og 0 stemmer mot. 

 
Sak 8 Behandling av idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle 
gruppeårsberetninger 

Styret fremla idrettslagets årsberetning for godkjenning av årsmøtet.  
Følgende hadde ordet i saken: Arvid Rosnes, Jan Håland, Gerd Mari Fonnes, Stian 

Støldal, Yngve Riise-Wergeland, Benedikte F. Søreide, Mette Kyed Thorson, Helge 

Kleiven 

Vedtak: Årsmøtet godkjente årsberetningen.  
16 stemmer for og 0 stemmer mot. 

 
Sak 9 Behandling av idrettslagets regnskap i revidert stand 

 Styret fremla idrettslagets regnskap i revidert stand for godkjenning av årsmøtet.  
Følgende hadde ordet i saken: Yngve Riise-Wergeland, Jan Håland, Benedikte F. 

Søreide, Helge Fjellanger, Gerd Mari Fonnes, Stian Støldal, Inger Ellingsen, Frode 

Pedersen, Rune Løvoll, Jon Thorson, Mette Kyed Thorson 

Økonomihåndbok er utarbeidet I 2017 

Revisorrapport gjennomgått med kommentarer 

Revisor Helge Fjellanger kommenterer viktighet av kontantbilag og størrelsesorden 

på innkomne midler.  

 
Vedtak: Årsmøtet godkjente regnskapet.  
16 stemmer for og 0 stemmer mot. 
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Sak 10 Behandling av forslag og saker 
 Sak 10.1 Medlemskontigent for dei med verv i idrettslaget 

Følgende hadde ordet i saken: Inger Ellingsen, Gerd Mari Fonnes, Arvid Rosnes, 

Rune Løland, Jan Håland, Yngve Riise Wergeland, Benedikte F. Søreide, Birte 

Pedersen, Jon Thorson, Helge Kleiven, Stian Støldal, Helge Fjellanger 

Vedtak: medlemskontigent reduseres til kr 100 for dei som har  eit verv i idrettslaget 
16 stemmer for og 0 stemmer mot. 

 
 Sak 10.2 Klatregruppa vil ut av LiL 

 Følgende hadde ordet i saken: Jan Håland, Helge Kleiven, Gerd Mari Fonnes, Mette 
Kyed Thorson, Stian Støldal, Rune Løvoll.  
Vedtak: Klatregruppa er framleis på idrettslagets organisasjonskart, men gruppa er 
ikkje aktiv. Ønsker at det framleis er mulig med drop-in katring ved Alversund 
klatreklubb. Klatreutstyr overføres til Alversund klatreklubb, fordi dette er utstyr 
med begrenset holdbarhet, og som må kontrolleres og vedlikeholdes.  
16 stemmer for og 0 stemmer mot. 

 
Sak 11 Fastsette medlemskontingent 

Styret fremla forslag til medlemskontingent for fastsettelse av årsmøtet.   
Følgende hadde ordet i saken: Jan Håland, Håkon Matre 
Vedtak: Årsmøtet fastsatte følgende medlemskontingent: 220 kr, ingen endring  
16 stemmer for og 0 stemmer mot. 

 
Sak 12 Fastsette treningsavgift 

Styret fremla forslag til fullmakt til gruppestyrene til å fastsette treningsavgiftene. 
Følgende hadde ordet i saken: Jan Håland, Håkon Matre 
Vedtak:  
Årsmøtet ga gruppestyrene fullmakt til å fastsette treningsavgift for gruppenes 
aktivitet.   
16 stemmer for og 0 stemmer mot. 

 
Sak 13 Vedta idrettslagets budsjett 

Styret fremla forslag til budsjett for vedtak av årsmøtet.  
Følgende hadde ordet i saken: Yngve Riise-Wergeland, Stian Støldal, Terje Pedersen, 

Jan Håland, Stian Støldal, Yngve Riisee Wergeland, Gerd Mari Fonnes, Charlotte 

Søreide, Benedikte F. Søreide.  

Kommentarer til handlingsplan:  

- Hindre fråfall av ungdom; dette bør særleg nemnast I handlingsplan, og det er ønske om 

at det blir avsatt ein pott som kan søkast om til dette formålet I framtidige 

handlingsplanar.  

- Auka rekruttering: Idrettslaget bør vere meir synleg ved skuleoppstart, og å snakke om 

dei behova som trengs fra foreldre.  

Kommentarer til budsjett: 

- Det blei kommentert  størrelsesorden på styrehonorar (vedteke på årsmøtet i 2015)   
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Vedtak: Årsmøtet vedtok handlingsplan og styrets forslag til budsjett.  
16 stemmer for og 0 stemmer mot 

 
Sak 14 Behandling av idrettslagets organisasjonsplan 

Saken var ikkje oppe til behandling 
 

 Sak 15 Valg 
 
 15.1 Valg av styreleder: 

 Valgkomiteen foreslo Jan Håland som styreleder.  
Følgende hadde ordet i saken: Håkon Matre 
Vedtak: Årsmøtet valgte Jan Håland som styreleder.  
16 stemmer for og 0 stemmer mot 

 
 15.2 Valg av nestleder: 

Valgkomiteen foreslo Arvid Rosnes som nestleder.  
Følgende hadde ordet i saken: Håkon Matre 
Vedtak: Årsmøtet valgte Arvid Rosnes som nestleder.  
16 stemmer for og 0 stemmer mot 
 
15.3 Valg av øvrige styremedlemmer: 
Valgkomiteen foreslo Yngve Riise-Wergeland (medlem 1), Benedikte F. Søreide 
(medlem 2), Anita Jørgenvik (medlem 3) som styremedlemmer. 
Følgende hadde ordet i saken: Håkon Matre. 
Vedtak: Yngve Riise-Wergeland (medlem 1), Benedikte F. Søreide (medlem 2), Anita 
Jørgenvik (medlem 3) ble valgt til styremedlemmer. 
16 stemmer for og 0 stemmer mot 
 
15.4 Valg av varamedlemmer: 
Valgkomiteen foreslo Charlotte F. Søreide (vara 1), Frode Ness-Johnsen (vara 2), Else 
mari Kjøs (vara 3) som varamedlemmer til styret. 
Følgende hadde ordet i saken: Håkon Matre 
Vedtak: Charlotte F. Søreide (vara 1), Frode Ness-Johnsen (vara 2), Else mari Kjøs 
(vara 3) ble valgt til varamedlemmer.  
16 stemmer for og 0 stemmer mot 

 
15.5 Valg av revisorer 
 Valgkomiteen foreslo Svein Haukås og Helge Fjellanger som revisorer.  
Følgende hadde ordet i saken: Håkon Matre 
Vedtak: Årsmøtet valgte Svein Haukås og Helge Fjellanger som revisorer.  
16 stemmer for og 0 stemmer mot 
 
15.6 Valg av representanter til ting og møter i andre organisasjonsledd der 
idrettslaget har representasjonsrett 
Styret fremla forslag til fullmakt til styret til å oppnevne representanter i ting og 
møter der idrettslaget har representasjonsrett. 
Følgende hadde ordet i saken: Håkon MAtre 
Årsmøtet gir styret fullmakt til å oppnevne representanter i ting og møter der 
idrettslaget har representasjonsrett. 
16 stemmer for og 0 stemmer mot 
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 15.7 Valg av leder i valgkomiteen  
 Styret foreslo [navn] som leder i valgkomiteen.  
Følgende hadde ordet i saken: [navn]. 
Vedtak: [Navn] ble valgt som leder i valgkomiteen.  
16 stemmer for og 0 stemmer mot 
 
15.8 Valg av medlemmer i valgkomiteen  
Styret foreslo Berit Fjellsbø (leder) og Anja Johannesen  som medlemmer i 
valgkomiteen.  
Følgende hadde ordet i saken: Håkon Matre og Mette Kyed Thorson 
Vedtak: Berit Fjellsbø (leder), Mette Kyed Thorson og Anja Johannesen ble valgt som 
medlemmer av valgkomiteen.  
16 stemmer for og 0 stemmer mot 
 
15.9 Valg av varamedlem[mer] i valgkomiteen 
Styret hadde ingen kandidater til vara i valgkomiteen.  
Følgende hadde ordet i saken: jan Hålan og Håkon Matre. 
Vedtak: Valgkomiteen har ikkje varamedlemmer i 2017.  
16 stemmer for og 0 stemmer mot 
 
Anna:  
Til informasjon, det ble utdelt innsatspokal til følgende personer: Cathrine Støldal, 

Anniken Ådneland, Birte Nævdal Pedersen, Stian Støldal, Janne Rabben, Terje 

Pedersen, Kristin Nesbø 

 
 
Lindås, 26.04.2017 
 
 
--------------------------------------------------  ------------------------------------------------------- 
Inger Ellingsen     Rune Løvoll 
 
 

 


